
Referat fra FAU møte Torød skole 14.09.2022 
 

 
 

Tilstede Trinn Representant e-post 
v 
 

SFO Marit Bjørnstad  
Marius Frydenlund Nilsen  
 

maritelene@gmail.com 

 
v 

1. trinn Siv Sandblåst Aagerbo   
Linn Jeanette Heimtun    

sivlillian@hotmail.com 
linnjheimtun@gmail.com 

V 
v 
 

2. trinn  Sabina Dragset Lutro 
Mette Kristin Isaksen    

sabina_lutro@hotmail.com 
mettea@hotmail.com 

 
V 

3. trinn Anette Skatvedt  
Victoria Røssnes Falkeng   

klassekontakt@drivdal.email 
victoria@falkeng.no 

v 4. trinn Emilie Wadel 
Linda Helen Myrvollen  

milly_emilie@hotmail.com   
lindahelen85@hotmail.com 

v 
 

5.trinn Vegard Pedersen 
Jeanette Cedergren 

vegard.pedersen@gmail.com 
jeanette.cedergren@gmail.com 

V 
v 

6. trinn Trude Borge Iversen 
Vara: Therese Li Fredriksen 

trudeiversen@yahoo.no  
therese.fredriksen@gmail.com 

 
 

7. trinn Iryna Gran  
Martin Markegård Aronsen  

irina200177@gmail.com 
martin.aronsen@gmail.com 

v 
v 

Rektor 
Inspektør 

Anette Schømer 
Per-Anders Røkaas  

annette.schomer@faerder.kommune.no  
per-anders.rokaas@faerder.kommune.no 

v SFO leder Anne Lise Knudsen anne-lise.knudsen@faerder.kommune.no 

 
 

Saker / Aksjoner Ansvar 
Presentasjon og FAUs vedtekter, oppgave og mandat 
Alle kandidatene presenterte seg, og Trude gikk gjennom FAUS vedtekter og oppgaver. Det ble 
henvist til FUG sine hjemmesider for å lese mer om hva FAU sine oppgaver er.  
 
 

 

Konstituering - valg av leder, nestleder og økonomiansvarlig  
FAU for skoleåret 2022/2023 ble formelt konstituert. Trude Borge Iversen ble valgt til leder, 
Vegard Pedersen til nestleder og Emilie Wadel til økonomiansvarlig 
 
Oppfølging:  
Emilie sørger for registrering av rett styre i Brønnøysund. 
Rektor oppdaterer liste over representanter. 
 
 

 
 
 
 
 
Emilie 
Anette 

Informasjon og aktuelle saker fra trinnene  
Det var følgende saker fra trinnene:  
2. trinn: Der var det kommet tilbakemelding på at elevene ikke fikk lov til å ha med penal, og det 
ble stilt spørsmål om dette var opp til lærerne å bestemme. Rektor bekreftet at det måtte tas 
opp med lærere, da det var deres avgjørelse og ikke en generell regel på skolen.   
 
Representanten fra 2. trinn hadde fått en e-post fra en av de foresatte på trinnet som ikke 
ønsket at skolen skulle flagge med Pride flagget eller ha undervisning om Pride, seksuell 
orientering, kjønn og kjønnsidentitet i skolen. Foresatte ønsket at skolen skulle gjøre en anonym 
undersøkelse for å kartlegge foreldrenes holdninger til dette.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:maritelene@gmail.com
mailto:sivlillian@hotmail.com
mailto:linnjheimtun@gmail.com
mailto:sabina_lutro@hotmail.com
mailto:mettea_@hotmail.com
mailto:klassekontakt@drivdal.email
mailto:victoria@falkeng.no
mailto:milly_emilie@hotmail.com
mailto:lindahelen85@hotmail.com
mailto:vegard.pedersen@gmail.com
mailto:jeanette.cedergren@gmail.com
mailto:trudeiversen@yahoo.no
mailto:therese.fredriksen@gmail.com
mailto:irina200177@gmail.com
mailto:martin.aronsen@gmail.com
mailto:annette.schomer@faerder.kommune.no
https://faerder.kommune.no/torod-skole/kontakt/administrasjonen/
mailto:anne-lise.knudsen@faerder.kommune.no


Rektor meddelte at hun ville fortsatt flagge med Pride flagget på Torød skole for å vise at på 
skolen vår er det lov til å være seg selv. Hun henviste også til læreplanen som sier at kjønn, 
seksualitet, mangfold, likestilling og identitet er viktige temaer i skolen. 
 
Et samlet FAU stilte seg bak rektor på dette temaet, og er glad for skolens tydelige holdninger på 
dette området. Det vil ikke bli gjennomført en spørreundersøkelse. 
 
6. trinn: Det har kommet opp spørsmål om belysning i skolebakken og ved kirken 
 
7. trinn: Represenatnten minnet om at trinnet skal ha avslutning for elevene, og at de vil 
kontakte 6.trinnsforeldre til våren angåend hjelp på arrangementet  - i henhold til tradisjon på 
skolen. 
 
Oppfølging:  
Rektor følger opp mail fra kommunene i fjor som sa at de skulle sikre bedre belysning i 
skolebakken denne høsten. 
 
FAU leder tar på nytt kontakt med fylkeskommunen ang belysningen ved kirken 
 
Oppfordring fra SFO kontakt til alle representantene på 1.-4.trinn: Fint hvis alle legger ut hennes 
kontaktinfo på klassens sider på for eks Facebook.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anette 
 
 
Trude 

Informasjon og aktuelle saker fra skole/SFO 
Rektor informerte om:  

- Fin oppstart på skolen 
- Ingen nye satsingsområder fra kommunen, får tid til å jobbe med det som vi har satt i 

gang med 
- Veldig fornøyd med leserveilederne på skolen 
- Helsesykepleier og PPT vil ha faste dager på skolen hver uke. Helsesykepleier hver uke. 
- Fagarbeidere IKT vil ha dager ute på skolene, og sitte på Torød skole hver 4. eller 5. uke 
- Akebakken skal komme ved enden av jordet ved kirken til vinteren.  
- Oppfordrer alle foresatte til å samarbeide godt med lærerne. 

SFO leder informerte om at det hadde vært en god start på SFO med mye lek på tvers av trinn. 
Det har blitt gjennomført en hyggelig bli kjent frokost for 1. trinn. 
 
 

 

Økonomi  
Emilie redegjorde for økonomisituasjonen og hva FAU hadde brukt i fjor, og fått inn av midler. 
Hun oppdaterer opplysningene hos banken og Vipps med nytt styremedlem.  

 
 

Oppfølging av akutelle saker fra i fjor og forslag til årshjul 
Trude og Emilie gikk gjenom aktuelle saker fra i fjor. Hovedsaklig gjelder dette områdene 
økonomi og klatrepark/aktivietspark.  
 
Status aktivitetspark:  
-FAU har fått 100 000 i støtte fra Marte Schillings minnefond og 250 000 fra sparebankstiftelsen 
DNB. Vi venter nå bare på kommunen som skal kontakte entreprenør. Trude følger dette opp. 
Målet er at byggingen skal starte til våren og at parken skal stå ferdig til skoleåret 2023/2024. 
 
Det ble enighet om møtedatoer i foreslåtte årshjul. Representantene ble oppfordret til å komme 

 
 
 
 
 
 
Trude 



med eventuelle saker de vil jobbe med til neste FAU møte.  

Eventuelt 
Alle representantene ble oppfordret til å melde seg inn i gruppa «FAU Torød skole» på Facebook 
for å sikre kommunikasjon. 

 

Saker til neste møte: 
 

- Faste saker 
- Referat fra sist 
- Nytt fra trinnene 
- Nytt fra skole/SFO 
- Økonomi 

- Årshjul/aktuelle saker 
- Eventuelt 

 
 

Neste møte: 26. Oktober kl 19.30 – 21.00 
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